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若要人不知，唔好太

低B！日前民建聯好多

張掛喺土瓜灣街頭嘅橫額，都俾人黐咗

海報喺上面，一睇內容就知好大機會係

反對派中人所為。果然，當「兇手」日

前又再出動嘅時候，就俾警方當場斷

正，而佢更加係有意出選立法會九龍西

補選嘅小麗老千（劉小麗）個義工！

「兇手」一早俾人踢爆裝備充足，唔似

單獨行事，之但係小麗老千依然死撐自

己唔知情。有網民就認為，義工幫佢手

抹黑對手俾人周到，小麗老千就即刻耍

手擰頭扮無知，果然係老千！

■香港文匯報記者 陳庭佳

港區代表委員倡「施政」多招助港融灣區

義工毀民記橫額斷正
小麗老千扮懵速割席

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）特首
林鄭月娥昨日會見多個港區全國人大代
表和全國政協委員，就10月發表的施

政報告諮詢意見。代表提出多項協助香
港融入內地、特別是粵港澳大灣區發展
的建議，包括改善港人購買高鐵車票的

系統、成立香港與內地安老業界一站
式交流平台等。

盧瑞安盼便利港人買高鐵飛
全國人大代表、香港中國旅行社榮

譽董事長盧瑞安在會後接受香港文匯
報訪問時表示，他在會上提出改善港
人購買高鐵車票的系統，強調要便利
港人，因現時港人沒有內地身份證，
也甚少會擁有內地手機號碼，於購票
及取票方面遇到很多不便，希望特區
政府藉高鐵香港段即將開通之際，與
內地方面開始商討並研究，做到「好
上加好」。
他續指，會上也討論到港人最關注
的土地房屋問題，而他個人認為在維
港外填海是必定要做的事。

葉國謙冀研策改善道路網絡
全國人大代表、民建聯會務顧問葉國

謙指，內地正積極研究容許香港私家
車毋須持有內地車牌，即可上網申領
一次性配額，用作短期在廣東省內行
駛。雖然目前有關安排是單向開放予
香港私家車，但特區政府在道路網絡
等方面也應作好準備。

陳曼琪倡擴醫療券適用範圍
全國人大代表、中小型律師行協會創

會會長陳曼琪建議特區政府協助成立香
港與內地安老業界一站式交流平台，以
助兩地業界有定期及便捷的交流、人才
培訓及合作， 並優化和擴大香港醫療
券、生果金及綜援的適用範圍，以鼓勵

港人在內地特別是大灣區安老。
她又認為特區政府要制訂政策，鼓勵

及推進香港法律界對大陸法的培訓，並
協助香港律師行爭取與內地律師行在內
地成立聯營所3年後，自動成為內地的
本地律師行。

張俊勇建議中央助港境外填海
全國人大代表、經民聯青委會顧問張

俊勇強調，香港整體發展要有長遠規
劃，認為「不應局限於香港的境內」，
可以由中央在香港境外填海並歸香港管
理，面積可以是「另一個香港」。
他認為，香港要有2,000萬人口，才

有足夠的經濟和人才力量與其他國際城
市競爭，而現時香港本身的土地根本不
足以容納2,000萬人。

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）《大公
報》日前報道「港大民意研究計劃（港大
民研）」曾收受美國國際民主研究所
（NDI）的資金援助，進行2016年的立
法會選舉的港大民調，令外界質疑「港大
民研」總監鍾庭耀進行的「鍾氏民調」受
外國勢力的操控。一個民間團體昨日到港
大示威，譴責鍾庭耀涉嫌收取外國「黑
金」，進行充滿誘導性和偏頗的「鍾氏民
調」，甚至將政治凌駕於學術，促請港大
關注事件，並盡快開除涉嫌亂港的「二妖
（耀）」，即鍾庭耀和戴耀廷的教席。
「港事國情關注小組」一行20人昨日下
午3時許到香港大學集會。召集人盧先生
譴責鍾庭耀以做學術為名，暗地裡收取
NDI的「黑金」，進行充滿誘導性和偏頗

的「假民調」，涉嫌將政治凌駕於學術。

憂港大淪反華基地
他批評，「鍾氏民調」絕非為香港市民

服務，而是受外國「黑金」操控的傀儡組
織，專門為外國勢力和反對派分子提供彈
藥，「目的是搞亂香港」：「港大前有
『佔中戴』（戴耀廷），現有『民意鍾』
（鍾庭耀）。長此以來，港大將不再是港
大，而是變為反中亂港、支持『港獨』的
反華基地。」
盧先生促請港大以嚴正、強硬的態度

處理事件，並盡快開除「二妖（耀）」鍾
庭耀和戴耀廷，以免他們在港大「耀武揚
威」，散播反中亂港的言論，誤導青少
年，破壞港大聲譽。

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）反對派肆
意在立法會內拉布，可幸建制派議員仍默默
耕耘，積極貢獻社會。民建聯立法會議員葛
珮帆（EQ）在剛過去的立法會年度就提出
了29條質詢問題，其中6條為口頭質詢，破
了她個人紀錄，更成為全年提問最多的議
員。正值立法會休會，EQ也未有停下來，
在落區的同時，下月初更到以色列及愛爾蘭
訪問，主要觀摩當地的高新科技。
EQ昨日與傳媒茶敘談及過去一年的工作

時笑言：「可能自己個名（EQ）有個Q字
的關係，今年成為『Q后』。」同時，她也
成為了「踢爆騙局」能手：在全年舉行的
21次新聞發佈會中，大部分都與不同類型
的「騙局」有關。
在談到未來的工作時，她提到六大方

向︰婦女權益、動物福利、智慧城市、紀
律部隊職系架構檢討、立法打擊假難民，

以及解決新界東交通問題。
針對新界東交通問題，EQ解釋，十四鄉很快就

有一個大型屋苑落成，有9,000多伙住戶，將對當
區的交通構成壓力，須及早向政府有關部門反映，
並尋找妥善的解決方法，否則將對大老山及獅子山
隧道等交通做成沉重的壓力。

下月赴歐考察開會
在處理地區事務的同時，EQ透露，她下月初將
以「智慧城市聯盟主席」隨財政司司長赴以色列
考察一周，主要集中高新科技。考察完畢後，她
接着會飛到愛爾蘭，出席愛爾蘭國會女性議員舉
辦的國際女議員大會會議。
她指出，自己希望在大會上就婦女權益、產假、

醫療、性暴力等範圍發言。同時，「智慧城市聯
盟」早前與愛爾蘭簽了科技發展合作備忘錄，她將
順道參觀有關設施。
雖然公務繁重，但EQ並無冷落家人。她說，由

於所有行程都是自費，故丈夫可以與她同行，「日
間自己參與會議，丈夫就自由活動，四處拍照，晚
上就一起共進晚餐。」待所有公務完了，兩人會留
在愛爾蘭自駕遊一周，享受當地的海岸風景。

民建聯九龍城區議員關浩洋日前喺
facebook踢爆，有個阿嬋夜媽媽幫

民建聯啲橫額「敷Mask（面膜）」，黐
咗啲海報上去，內容係不滿佢哋唔支持
立法會引用特權法查港鐵沙中線工程問
題，仲提到個阿嬋架買餸車放滿晒海
報，啲海報仲要係全彩色、背後全幅貼
紙，都幾重本吓，質疑對方係受人指
使。關浩洋之後報警處理。

落本黐海報 跟貼「小麗」車
警方前日以涉嫌刑事毀壞拉咗一個59
歲、叫陳×娟嘅女子，據了解，佢就係
關浩洋前幾晚發現嗰個阿嬋，而當時佢
又再出動，將啲海報黐喺民建聯橫額上

面，俾巡警斷正。
小麗老千之後回覆傳媒查詢時就承

認，個阿嬋係「傘後」組織義工，亦都
有幫過佢檔「小麗民主教室」，不過就
死撐自己對呢單嘢「毫不知情」，而海
報亦都唔係以「小麗民主教室」或者佢
個人名義印刷。
雖然死口唔認關自己事，但佢話已經
聯絡個阿嬋同提供協助喎。

死撐「不知情」請槍食死貓
又會咁啱嘅？小麗老千近日亦都喺土瓜

灣等多區收集市民簽名，要求立法會引用
特權法查沙中線問題，同黐喺民建聯橫額
上面啲海報同一口徑喎。

不過，佢話自己「從不鼓勵」義工作非
法行為同滋擾任何人喎。
小麗老千易潔鑊上身，網民慨嘆阿嬋硬

食成隻死貓。「Tammy Kw」話：「死
蠢，聽唔聽到呀，有事冇人撐你㗎！自己
負責喇！」「Cloud Wong」重申「精人
出口笨人出手」呢個大道理，「黃敬」就
擰晒頭：「幾十歲人做埋啲損人不利己的
事，讓你後人都無法抬頭。再說你幫劉小
麗，等你出了事，她卻推得一乾二淨。阿
婆，擦亮你的眼睛吧！」

網民破「盲腸」「不鼓勵」即默許？
有人就直指小麗老千點兜都兜唔到，

「Cheong Siu Chong」話：「劉小麗不

鼓勵其義工作非法行為，不鼓勵即做也無
妨的意思，適逢七月節，鬼拍小麗老千後
尾枕。」「黎家源」亦都質疑：「唔鼓勵
又提供協助？我好亂呀！」
「Roger Lui」強調一定要拉小麗老千

呢個幕後主腦，「Roxy Kwan」就認為
反對派乜事都夠膽做，除咗好事，「呢
種議員多一個，香港死快啲！」
若要人不知，除咗唔好太低B之外，

受害者民建聯亦都同大家講「唔好周圍
黐」，噚日喺facebook登咗幅改圖，提
醒市民唔好以身試法。
不過最重要都係「除非己莫為」，要

玩補選就用工作同政綱說服選民，好過
搞埋晒啲小動作啦！

涉收美「黑金」做民調
團體促港大炒鍾庭耀 鴿黨（民主黨）個

大埔區議員區鎮樺早
前違泊遇到警察，兩

次警告佢都唔走，最終俾人抄牌後就上網
公審個警察，話對方「冇禮貌」，仲好得
戚咁話自己即場call咗人哋上司嚟「了解
情況」，之後仲打算逐級投訴，奇葩思
維引起網民連日圍插，刪極留言都仲有網
民鬧佢。事隔3天，佢終於跪低認錯，話
自己「誠懇」向「公眾致歉」喎。唔少網
民都鬧佢講到尾都冇向受影響嘅警員道
歉，仲繼續暗示警察「唔尊重」佢，所謂
嘅「誠懇致歉」，根本係想保住個區議員
位先扮死狗。就咁樣，佢又成功製造咗個
「關公核彈」，又俾網民圍插多鑊。
要鴿黨啲人認認真真道個歉係咪咁難呢？

無論係立法會議員許智峯搶女EO手機，定
係大埔區議員區鎮樺違泊被抄牌再公審警
察，佢哋都只係話「向公眾致歉」，好似事
件入面真正受影響嘅人唔係人咁。

「大包圍」晒冧 拒向涉事警道歉
話說區鎮樺上星期六喺facebook出文，

話自己違泊時俾警察叫佢走，第一次唔應
人，第二次就寸寸貢咁話「我地（哋）啱啱
做完嘢出嚟喎」。之後警察梗係抄牌，區鎮
樺就指責對方「冇禮貌」，即場「報警投訴
個警員，要求佢上司到場」。佢仲聲言，自

己今個星期一開始就會「由下而上，逐級逐
級打比（畀）佢D（啲）上司投訴」。
惡人先告狀到咁，正常人都睇唔過眼啦，

唔少網民都留言鬧爆佢嘅劣行，唔少人質疑
佢濫用特權。俾人鬧咗3日3夜之後，佢噚
日就出道歉聲明，話為自己違泊不當、處理
不當、用詞同語氣過火，「誠懇致歉」喎。

回馬槍插警 跌落地揦番拃沙
佢又聲稱，自己冇濫用議員身份、冇用

特權，而自己「一向重視警民合作」，再
放咗個重點喺最後話「期望公職人員在執
行職務期間與市民互相尊重。」
誠唔誠懇呢，就唔係你講嘅，而係一般

人看在眼裡感唔感受到囉。咁當然多數網
民都感受唔到佢嘅歉意啦。排頭位留言嘅
「Chung Yu Sze」狠批︰「引咎辭職啦！
區已完！前日就不知所謂既（嘅）氣燄
（焰），今日就勢色唔對扮死狗！」「陳
耀文」直指︰「你到而（）家仲未知錯
呀！喺第四點嘅字裏（裡）行間仍暗示當
日個警員無尊重你呀！咁叫道歉？」

睇風頭扮狗 網民促引咎辭職
「Kam Fung Chan」質問︰「致歉？同

邊個致歉？堂堂一個議員連道歉信都唔識
寫？當日阿區生你囂張跋扈開埋警員號碼玩
公審，咁道歉信連一粒號碼都無講？Ok就

算唔講號碼，Sorry Sir你唔會唔識串啩？」
「Yip Tung」進一步追問︰「你由下而上，

逐級逐級打比（畀）人道歉未阿（呀）？你話
人無禮貌個（嗰）時就tag人地（哋）個編號
出嚟，宜（）家比（俾）人話返無禮貌，就
隻字不提，咁叫有心道歉？」
唔少網民繼續質疑佢濫權，要求佢交代

當日點樣叫人哋上司去現場了解事件。
「Andy Tang」分析︰「如果你冇濫用議
員身份，請問你係打咩電話call人上司到
場？點解唔照正常程序打去投訴科？」
「Wallace Wong」就假設佢係打999，但
認為咁樣都係濫用，「濫用職權繞過投訴
警察科（課），又大支野（嘢）咁直接跨
區搵沙田警區指揮官。」
「Jav Lau」就長文怒斥︰「做人唔好

看（有）風使盡利（𢃇），做議員唔係必
然嘅，今朝有『黃屍（絲）狗』撐就你好
彩做到！警察都係打份工，同你一×樣，
唯（惟）獨對警察不公平就因為有個投訴
科，被啲賤民隨意挑釁警察再去投訴，你
班議員就好×彩，無監無管！……重視警
民合作？你班民煮（主）亂黨對警方的態
度自己心照……你的所作所為好明顯證明
你班亂黨對警察的態度，就是以挑釁來達
到攻擊警方目的，再公佈天下就是刺激
『黃屍（絲）狗』來達到反警察、反社會
的目的。」 ■香港文匯報記者 甘瑜

「區鴿」認違泊暗寸警察 敷衍道歉又激嬲網民
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◀有網民改圖寸小麗老千推啲義工去死。 fb圖片

▲民建聯提醒大家，若要人不知，「唔好周圍黐」。 fb圖片

■團體促港大盡快開除涉嫌亂港的「二耀（妖）」教席。 香港文匯報記者鄭治祖 攝

葛珮成為立法會全年度提問最多的議員。

■林鄭月娥昨會見港區全國人大代表和全國政協委員，諮詢他們對施政報告的意見。

■葛珮帆提出六大方向展望未來工作。


